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T
11.09.2023 Komisja Radny Luty Burmisztrza Radny Michał Luty zapytał o możliwość postawienia płotu ogradzającego jego posesję 

i wysokości i parametry fundamentów, ponieważ w związku  z tym, że jakość tej drogi jest tragiczna, 
przejeżdżający kierowcy omijając dziury wjeżdżają na jego działkę.

T
11.09.2023 Komisja Wiceprzewodniczący Rady Burmisztrza Wiceprzewodniczący przekazał wniosek Państwa S z ulicy Dworcowej w sprawie naprawy 

zniszczenia nawierzchni, ponieważ gazownia wykonywała przyłącz, po wykopie zapadła się droga i 
powstał ”hopek”, zasugerował aby wezwać gazownie do jego usunięcia.
Burmistrz obiecał interwencję.

T
14.09.2023 Sesja Radna Sokulska Burmisztrza Radna Anna Sokulska przekazała pytanie mieszkańca Tułowic gdzie można oddać olej z kosiarki, 

powiedziała, że w związku z pojawieniem się nowego zadania pokrycia rowu i osadników na ulicy 
Jagodowej i Bocznej i istnienia przepustu wody pod przejazdem kolejowym, mieszkańcy proszą 

T

14.09.2023 Sesja Radna Sokulska Burmisztrza Radna  Anna Sokulska zapytała o wniosek składany rok wcześniej w sprawie rozpoczęcia procedury 
budowy obwodnicy Tułowic i wówczas otrzymała odpowiedz, że interpelacja została wysłana do 
Zarządu Dróg, dopytuje czy coś w tej sprawie się ruszyło. 
Burmistrz Andrzej Wesołowski odpowiedział, że odpowiedź już buła wcześniej i możemy ją 
odnaleźć, że Gmina w Strategii, w Studium mamy obwodnicę Tułowic i nikt tego nie wykreślił, 
natomiast po pomiarach natężenia ruchu mógłby być problem, obiecał odświeżenie tematu podczas 
najbliższej wizyty u Marszałka. Burmistrz przekazał, że jest nadzieja na pełny remont do końca roku 
drogi 1 km. od myjni do zjazdu na Goszczowice.

T
30.10.2023 Sesja Radna Zawadzka Burmisztrza Drugą sprawą poruszoną przez Radną Zawadzką był osadnik, który spełnia swoją funkcję, poprosiła 

o jego wyczyszczenie przed sezonem jesiennym.

T
23.10.2023 Komisja Radny Ptak Burmisztrza Możliwośc dofinansowania zakupu urządzenia do krioterapii ma wyposażenie Gabinetu 

Rehabilitacyjnego przy Caritas 

T
11.10.2023 Mail Przewodniczący Rady Burmisztrza WitamBardzo proszę pisać informacji na FB Tułowice i strony dot Frekwencji na wybory i 

możliwość dostać 1.000.000zl , Wszyscy to robią , wiem że bardzo trudny , ale zawsze warto 
próbować  m.in Dla Szydłowa

Zrobiono na drugi dzień 

T

21.06.2023 Komisja Radna  Zawadzka Burmisztrza Radna Agnieszka Zawadzka poinformowała, że na spotkaniu z Dyrektorem Zarządu Dróg 
Powiatowych mieszkańcy sołectwa Skarbiszowice zadeklarowali pomoc w naprawie drogi 
powiatowej w kierunku Sadów i poprosiła o przekazanie kamienia i wyrównanie gminnego 

Burmistrz Andrzej Wesołowski zadeklarował, że jeśli z obiecanej przez KOSD ilości 
kamienia, coś zostanie, to będzie on przeznaczony na tę drogę.
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